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Natuurbegraafplaatsen  -  Stand van zaken

Vier jaar geleden, in oktober 2016, keurde het Vlaams Parlement het decreet goed 
waarbij in de mogelijkheid werd voorzien om natuurbegraafplaatsen in te richten door 
lokale besturen. In een vastgestelde zone kan de as van de gecremeerde uitgestrooid of 
begraven worden in een urne.

1. Hoeveel natuurbegraafplaatsen werden tot op vandaag al ingericht? 

2. In welke gemeenten bevinden die natuurbegraafplaatsen zich? 

3. Heeft de minister weet van bezwaren/klachten die werden ingediend tegen het 
inrichten van natuurbegraafplaatsen voor asvertrooiing en urnebegraving? En 
hebben deze bezwaren/klachten geleid tot de niet-goedkeuring van de 
natuurbegraafplaats? 

4. Wat zijn de ervaringen - na een viertal jaar - met de natuurbegraafplaatsen voor 
asverstrooiing en urnebegraving?
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1. Tot op heden zijn er 4 natuurbegraafplekken waarvoor bij het Agentschap voor 
Natuur en Bos (ANB) een machtiging werd aangevraagd en afgeleverd. 

2. Een geactualiseerd overzicht van natuurbegraafplekken kan worden geraadpleegd via 
de webpagina van Natuur en bos: https://www.natuurenbos.be/natuurbegraafplekken 
onder de titel ‘vind een natuurbegraafplek’.

De natuurbegraafplekken bevinden zich in de gemeenten Lanaken (Isaekshoef 
Rekem), Zoersel (Villa Markey en Sint-Antonius) en Beersel (Rondenbos).

3. Tot op heden werd slechts één bezwaarschrift ingediend voor de natuurbegraafplek 
Villa Markey te Zoersel. Het gemeentebestuur heeft dit bezwaarschrift ontvankelijk 
verklaard maar ongegrond geacht.

4. De inrichting, het beheer en de uitbating van natuurbegraafplekken is een 
bevoegdheid van de lokale overheid. We stellen vast dat het aantal 
natuurbegraafplekken in Vlaanderen nog beperkt blijft, maar dat niettemin de 
interesse bij gemeenten toeneemt. Het ANB krijgt regelmatig vragen naar informatie 
van lokale besturen over het concept natuurbegraafplekken. Waar dossiers ingediend 
worden, tracht het ANB steeds met de gemeente tot een concrete oplossing op het 
terrein te komen. Tot op vandaag is dat ook steeds gelukt.

https://www.natuurenbos.be/natuurbegraafplekken

